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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2020. február 25-én 14:30 órakor a MEE központi iroda (1075 

Budapest, Madách Imre út 5. III. em.) tárgyalójában megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Dr. Székely Csaba és 

Markovics Zsolt. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Nagy János, Rejtő 

János, Orlay Imre, Tóth József, Rubint Dezső tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint 

Tilesch Péter és Beckert Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát: Kiss Zsuzsanna, Haddad Richárd, Dr. Vokony István, Dési Albert, Kovács 

László, Sőrés Péter valamint Tóth József, akit Nagy József képvisel az ülésen.  

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a jelenlévőket és megnyitotta az ülést. 

A napirendi pontok megvitatása előtt elnézést kért az ülés időpontja módosítása miatt. Ennek oka 

az volt, hogy egy találkozón vett részt Veisz Imrével együtt Prof. Dr. Bódis József államtitkárral 

(ITM), aki a felsőoktatásért, innovációért és szakképzésért felelős államtitkár. A találkozón a 

Magyar Elektrotechnikai Egyesület bemutatása, valamint egy együttműködési megállapodás 

előkészítése volt a fő téma. A megbeszélés kimondottan sikeres és előremutató volt.  

Első napirendi pont keretében a Felügyelő Bizottság működéséről szólt Becker Péter, a 

Felügyelő Bizottság elnöke. Február 14-én ülést tartott a bizottság, melynek eredményeképpen 

a jövőben remélhetőleg zökkenőmentes lesz a bizottság működése. A 2019. évi ellenőrzési terv 

rendben van, melyből két ellenőrzés le is zajlott a Szolnoki és a Karcagi Szervezetnél. A 2020. 

évi ellenőrzési terv is majdnem kész. Az ülés eredményes volt és a jövőben várhatólag nem lesz 

gond a Felügyelő Bizottsági tagsággal vállalt feladatok és kötelezettségek teljesítésével. Kovács 

András kifejtette, hogy a Felügyelő Bizottsági tagságot a tagok önként vállalják, a Küldöttgyűlés 

ezután választja ki a tagokat azok közül, akik az ezzel kapcsolatos nyilatkozatot aláírták. Ha a 

későbbiekben meggondolja magát valamelyik tag, van lehetősége lemondani és kérni, hogy a 

következő küldöttgyűlésen válasszanak helyette másik tagot, illetve hívják be a póttagot. Ha nem 

mond le tagságáról, akkor viszont végezze a dolgát. 
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Felhívta a figyelmet, hogy ha egyik lehetőséggel sem él a felügyelő bizottsági tag azzal etikai 

vétséget követ el. Veisz Imre felvette a kérdést, hogy a májusi küldöttgyűlésen válasszanak-e 

póttagot. A döntés az volt, hogy miután még van egy póttag, ezért az elnökség ezt elvetette. 

Második napirendi pont keretében az Idős Nyugdíjas Villamos Szakemberek Megsegítéséért 

Alapítvány helyzetéről számolt be Veisz Imre főtitkár. Elmondta, hogy Dr. Friedrich Márta 

kuratóriumi elnök halálával az alapítványnak 60 nap áll rendelkezésére, hogy pótolja a tisztséget. 

Az egyesület alapítója - Dr Friedrich Márta kérésére - Rózsa Sándor volt, aki idős korára való 

tekintettel 2018- ban lemondott az alapítói jogokról és azokat átruházta a Magyar Elektrotechnikai 

Egyesületre. Általában elmondható, hogy az alapítónak két fontos feladata van. Az egyik, hogy 

kinevezi a kuratóriumot, annak elnökét, a másik pedig, hogy az alapító okiraton keresztül 

meghatározza az alapítvány célját. Röviden ismertette az alapítvány anyagi, valamint a 

támogatottak helyzetét. Ez után tájékoztatta a jelenlévő tagokat, hogy a kuratórium 4 tagú volt, 

ami Márta halálával 3 tagúra csökkent. Márta töltötte be az elnöki tisztséget, rajta kívül pedig 

Orlay Imre, Balázs Péter és Petrikovicsné Asbóth Zsuzsanna a kuratóriumi tagok. Veisz Imre 

javaslata szerint Balázs Péter és Petrikovicsné Asbóth Zsuzsanna kuratóriumi tagsága 

megerősítésre kerülne, Orlay Imrét pedig az elnöki posztra javasolja. Imrét korábban felkérte és 

ő el is vállalta a tisztség betöltését. A hiányzó kuratóriumi tag személyére pedig javasolja Péti 

Tamás megszavazását. Elmondta, hogy Péti Tamás a Veszprémi Szervezet elnökségének tagja, 

nagyon agilis személyiség és az idei évben fog nyugdíjba menni. Vele is beszélt Veisz Imre és ő 

is köszönettel elfogadta a felkérést. Az elnökség egyetértett abban, hogy az alapítvány céljait 

nem módosítja, valamint abban is egyetértettek az elnökségi tagok, hogy az alapítvány 

vagyonának alaptőkéjéhez a továbbiakban sem nyúlnak. Az Elnökség felkéri a Kuratóriumot, 

hogy az Alapítvány céljainak elérése érdekében tekintse át, és aktualizálja a jelenlegi 

részletszabályokat (jogosultsági feltételek, támogatás mértéke, adózási kérdések, stb.).  Az 

elnökség 4/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az Alapítvány az Idős Nyugdíjas 

Villamos Szakemberek Megsegítéséért kuratóriumi tagjainak jelölését, mely szerint a kuratórium 

új tagja Péti Tamás, elnöke pedig Orlay Imre. Balázs Péter és Petrikovicsné Asbóth Zsuzsanna 

személyében és tisztségében nem történt változás. 

Harmadik napirendi pontban Tilesch Péter irodavezető bemutatta a bizottságok, szakosztályok 

és társaságok elnökségi ülésen történő beszámolóinak tervezett időpontjait, mely a vezetők 

jelzése alapján alakult. 
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 Negyedik napirendi pont a bizottságok 2020. évi munkaterveinek ismertetése. Mivel több 

bizottsági elnök sem tudott jelen lenni az elnökségi ülésen, Gelencsér Lajos kérésére Tilesch 

Péter elektronikus úton a beérkezett beszámolókat minden elnökségi tag számára megküldi 

tájékoztatás céljából. Az esetlegesen felmerülő észrevételeket a következő elnökségi ülésen 

megtárgyalják az elnökség tagjai. Kovács András jelezte, hogy a munkatervek bemutatása 

tekintetében nem csak az Elnökségi Bizottságokra gondolt az elnökség, hanem az Elnökségi 

Szakmai Bizottságokra is. Ezek az Elektrotechnika Szerkesztőbizottság, a Megújuló energiák és 

alkalmazásuk Szakbizottság, a Vándorgyűlés Szervezőbizottság, a Szabványosítási Bizottság és 

a Technikatörténeti Bizottság. Őket is kéri az elnökség megszólítani, hogy számoljanak be a 

tevékenységükről.  

Ötödik napirendi pontban a stratégia frissítése keretén belüli „iskolalátogatáshoz” kapcsolódó 

anyag összeállításáról beszélt Markovics Zsolt az Oktatási Bizottság elnöke. Elsőként kiemelte, 

hogy Szeli Viktória képzési szakreferens kolléganő kiváló munkájának kiemelkedő szerepe van 

a lezajlott oktatások megszervezésében! 105 képzéssel több zajlott 2019-ben, mint a korábbi 

években, ami hatalmas rekord! Az iskolalátogatássokkal kapcsolatban elmondta, hogy nagyon jó 

szakmai anyagaink vannak, azonban ezek az anyagok nem feltétlenül alkalmasak az általunk 

megszólítani kívánt korosztály figyelmének felkeltésére, ezért kiküldött egy kérdőívet a 

diákoknak, hogy felmérje, mire kíváncsiak a gyerekek és hogy milyen tudásszinttel rendelkeznek 

az elektromosságról. Végig gondolta, hogy az egyesületből kik azok, akik az előadásokat 

megtartanák és ők milyen tudáselemekkel rendelkeznek ezek megtartásához. A cél az, hogy az 

anyag egyesületi szinten egységes legyen és különböző egyesületi szereplők jól elő tudják azt 

adni úgy, hogy a diákok érdeklődését is fel tudja kelteni. Gelencsér Lajos kérésére megállapodtak 

abban, hogy a következő elnökségi ülés időpontjához közeli dátumot kitűzve az érdeklődő tagok 

meghallgathatják, megnézhetik az előkészített anyagot. Rejtő János elmondta, hogy a 

Dunaújvárosi Szervezetnél már minden előkészület megtörtént az iskolalátogatáshoz és 

gyakorlatilag csak az anyagra várnak. 

Hatodik napirendi pont keretében Veisz Imre főtitkár tájékoztatta a 2020. évi díjjelölések 

jelenlegi állapotáról a jelenlévőket. Elmondta, hogy gyűlnek a jelölések, de felhívta a figyelmet 

arra is, hogy mindenki fordítson időt erre, mert jelenleg még van olyan díj, amelyre nem érkezett 

jelölés. Szintén a díjakhoz kapcsolódóan 5/2020 számú határozatával az elnökség egyhangúlag 

megszavazta az Egyesületi tevékenység I. Díjbizottság utólagos tagmódosítását, mely szerint 

Almási Sándor helyett Petrikovicsné Asbóth Zsuzsanna fogja a bizottságban képviselni a 

Világítástechnikai Társaságot. 
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Hetedik napirendi pont keretében Görgey Péter tartott egy érdekes beszámolót a SeConSys – 

Security for Control System - kialakulásáról, működéséről és eredményeiről. 

Nyolcadik napirendi pontban Veisz Imre elmondta, hogy a legutóbbi elnökségi ülésen, a 

Küldöttgyűlés helyszínével kapcsolatban felmerült kifogások miatt változott annak helyszíne. A 

május 23-án tartandó 2020. évi Küldöttgyűlés az Óbudai Egyetem nagy előadójában kerül 

megrendezésre. Tilesch Péter tájékoztatta az elnökség tagjait, hogy rövidesen kiküldi a felkérést 

a beszámolók megküldésére. 

Kilencedik napirendi pont keretében Veisz Imre ejtett néhány szót a 67. Vándorgyűlés 

előkészületeiről. Elmondta, hogy megnyílt az előadói jelentkezési felület, valamint eldöntésre 

került a baráti vacsora helyszíne, ami a korábbi évekhez hasonlóan, külső helyszínen egy 

sátorban kerül megrendezésre. 

Tizedik, egyebek napirendi pontban először Orlay Imre számolt be egy új MEE tervezett 

rendezvényről, szimpóziumról, amelynek keretében az elosztóhálózat üzemeltetésével 

kapcsolatos információkat, új műszaki megoldásokat tekinthetik át az áramszolgáltatók műszaki 

szakemberei és a meghívott 8-10 gyártó képviselője. A szimpózium lehetőséget ad a hálózatos 

műszaki szakembereknek és a gyártóknak, hogy egy semleges közvetítő révén - mely szerepet 

a Magyar Elektrotechnikai Egyesület tölt be - találkozzanak, a gyártók bemutassák termékeiket 

és kötetlen konzultáció során eszmecseréket folytassanak. A rendezvény április 1-én kerül 

megrendezésre. 

Orlay Imre tájékoztatta továbbá az elnökség tagjait, hogy a korábbi információkkal ellentétben 

Béres József egyéb elfoglaltságai megnövekedése miatt mégsem szándékozik az 

Elektrotechnika Szerkesztőbizottság tagja lenni. 

Döntés született arról, hogy az elnökség a Miskolci Egyetem által kiírt Magyarok a Marson 

elnevezésű pályázatot nem kívánja anyagilag támogatni. 

Ezután Veisz Imre tájékoztatást adott az elmúlt időszakban megrendezett programokról. Pécsett 

rendben lezajlott a pécsi Elektro bál, valamint az Infoshow rendezvény is szép számú 

résztvevővel zajlik minden helyszínen. A Védelmi és Irányítástechnikai Fórum előkészületei is 

rendben zajlanak.  

Végül Tilesch Péter kérte az elnökségi tagokat, hogy a többi Titkársági alkalmazott aláírási 

jogosultságához hasonlóan, Molnár Viktória irodai asszisztens részére is hagyják jóvá a 

jogosultságot. Az elnökség 6/2020 számú határozatával egyhangúlag jóváhagyta Molnár 

Viktória irodai asszisztens aláírási jogosultságát az Egyesület Alapszabályának 17.7 pontja 

szerint. 
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Rubint Dezső érdeklődött, hogy hol tart a banki aláírási jogosultságok ügye. Szabolcsi Nóra 

gazdasági szakreferens tájékoztatása szerint ezek rövidesen rendben lesznek. 

 

 

2020. február 25. 

 

 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök  

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár  

 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

   

 


